

Curriculum Vitae (CV)

- **Personal Information:**

- Name: Murhaf ZAHER
- E-mail: drmurhaf1980@hotmail.com
- Mobile: 0937464548
- Languages: Arabic/English/ French



- **Qualifications and Academic Background:**

- Doctorate in molecular and cellular biology – paris 11 university France
- Master research in cancerology – paris 11 university France
- Diplomat in methodology of clinical research
- Diploma in medicine – albaath university

- **Academic ranks and administrative tasks:**

- **Assistant Professor**

- Chef of pharmacology department at the faculty of medicine – Alandalus university
- Teacher at the faculty of pharmacy – Tartous university
- Teacher at the faculty of medicine – Alandalus university
- Teacher at the faculty of hospital management – Alandalus university
- Teacher at the faculty of dentest – Alwadi university

- **Publications and Scientific Work:**

-

The BH3-only protein Noxa is stimulated during apoptosis of chronic lymphocytic leukemia cells triggered by M2YN, a new plant-derived extract.

Int J Oncol. 2011 Oct;39(4):965-72. doi: 10.3892/ijo.2011.1121. Epub 2011 Jul 12

Hyperforin induces apoptosis of chronic lymphocytic leukemia cells through upregulation of the BH3-only protein Noxa.

Int J Oncol. 2012 Jan;40(1):269-76. doi: 10.3892/ijo.2011.1206. Epub 2011 Sep 22

Hyperforin inhibits Akt1 kinase activity and promotes caspase-mediated apoptosis involving Bad and Noxa activation in human myeloid tumor cells.

PLoS One. 2011;6(10):e25963. doi: 10.1371/journal.pone.0025963. Epub 2011 Oct 6

Noxa upregulation is associated with apoptosis of chronic lymphocytic leukemia cells induced by hyperforin but not flavopiridol

59-Leukemia 23 (3), 594

Hyperforin inhibits Akt1 kinase activity and promotes caspase-mediated apoptosis involving Bad and Noxa activation in human myeloid tumor cells
(10) PloS one 6

Hyperforin induces apoptosis of chronic lymphocytic leukemia cells through upregulation of the BH3-only protein Noxa
International journal of oncology 40 (1), 269-27

سيرة ذاتية (CV)

• المعلومات الشخصية:



- الاسم : مرهف زاهر
- البريد الإلكتروني : drmurhaf1980@hotmail.com
- الهاتف المحمول : 0937464548
- اللغات : العربية- الانكليزية – الفرنسية

• المؤهلات والشهادات العلمية:

- دكتوراه في البيولوجيا الجزيئية والخلوية/ علم الأدوية – جامعة باريس الجنوبية (11) فرنسا
- ماجستير في علوم السرطان/ مداواة وعلاج – جامعة باريس الجنوبية (11) فرنسا

- دبلوم في طرائق البحث السريري - جامعة باريس الجنوبية (11) فرنسا

- إجازة في الطب البشري - جامعة البعث

• المراتب العلمية والمهام الإدارية:

• مدرس

- رئيس قسم الأدوية والفيزيولوجيا في كلية الطب البشري جامعة الأندلس الخاصة للعلوم الطبية

- محاضر في كلية الصيدلة جامعة طرطوس لمقررات أدوية 1 / أدوية 2 / للسنة الثالثة

- محاضر في كلية الصيدلة جامعة طرطوس لمقررات أدوية 3 / البيولوجيا الجزيئية للسنة الرابعة

- محاضر في كلية الصيدلة جامعة طرطوس لمقرر الأدوية السريرية للسنة الخامسة

- مدرس في كلية الطب البشري بجامعة الأندلس الخاصة للعلوم الطبية لمقرر أدوية 1 / أدوية 2 للسنة الثالثة

- مدرس في كلية إدارة المشافي بجامعة الأندلس الخاصة للعلوم الطبية لمقرر الأدوية واستخداماتها للسنة الرابعة

- محاضر في كلية طب الأسنان بجامعة الوادي الدولية الخاصة لمقرر الأدوية للسنة الرابعة

• النشر والأعمال العلمية:

العديد من المقالات في مجلات عالمية ومحلية

• الرؤية:

- الترقى بالمراتب العلمية والعمل على تطوير المناهج للمقررات التي أدرسها لتواكب آخر التطورات العلمية في

العالم الترقى بالمراتب العلمية والعمل على تطوير المناهج للمقررات التي أدرسها لتواكب آخر التطورات العلمية في

العالم

